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Komisia regionálneho rozvoja 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 7. 6. 2019 
Číslo: 2717/2019/ORRUPZP-20917 
Vybavuje: Ing. Peter Ťapák 

e-mail: Peter.Tapak@vucke.sk  
Telefón: 055/6196 658 

 
 
 

ZÁPISNICA 
z 8. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 6. 6. 2019 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  
2. Správa o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra Košického 

samosprávneho kraja  
3. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 
4. Zrušenie uznesení Zastupiteľstva KSK a schválenie spolufinancovania projektov z IROP 

2014 – 2020, špecifický  cieľ 1.1 
5. Správa o činnosti Informačno-poradenského centra pre EŠIF na Košickom samosprávnom 

kraji 
6. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2019 
7. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2019 
8. Rôzne 
9. Záver 

 
 
K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie Ing. Dušan Tomaško, MBA o 10,10 hod. otvoril rokovanie, privítal 
prítomných a skonštatoval, že na rokovaní komisie sú prítomní 16 členovia komisie, čo je 
nadpolovičná väčšina, to znamená, že rokovanie je uznášania schopné.  
Predseda komisie informoval o požiadavke Ing. Mgr. Kubíka o skoršie prerokovanie správy 
o činnosti IPC a dal návrh na odsúhlasenie programu rokovania v zmenenom poradí. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 15/2019:  
Komisia schválila predložený program rokovania. 
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Hlasovanie č. 1: 
Prítomní: 16  
Za: 16  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
K činnosti Informačno-poradenského centra pre EŠIF podal podrobné informácie Ing. Mgr. 
Kamil Kubík, referent IPC.  
 
Medzičasom došli ďalší 2 členovia komisie (18 prítomných). 
 
Diskusia: JUDr. Mgr. Rovinský  
Dr. Rovinský sa opýtal ako pomohlo IPC zaostalým regiónom. Ing. Kubík uviedol, že NRO 
majú problém s odbornou kapacitou pri príprave projektov a v tomto IPC poskytuje pomoc. 
Konkrétne v 47 prípadoch pomáhali pri spracovaní projektovej žiadosti, niektoré schvaľovacie 
procesy ešte prebiehajú, ale doteraz je už schválených 12 projektov. 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 16/2019:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 18  
Za: 18  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
O výsledkoch kontrol vykonaných ÚHK informoval Ing. Ľubomír Hudák, hlavný kontrolór 
KSK. 
 
Došiel ďalší člen komisie (19 prítomných). 
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 17/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
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Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 19 
Za: 19 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3 

Vyjadrenie:  
K návrhu VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 
a v školských zariadeniach poskytla podrobné informácie Dr. Franková z odboru školstva.  
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 18/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 19 
Za: 19 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
K materiálom zrušenia uznesení a schválenia spolufinancovania projektov z IROP podala 
vysvetlenie Ing. Svistáková, z odboru projektov a investícií.  
 
Diskusia: Ing. Bečarik 
Ing. Bečarik sa opýtal na stav VO na cesty okolo Spišskej Novej Vsi (Spišské Vlachy, 
Hnilec…). Ing. Svistáková informovala ako budú riešené jednotlivé úseky (financovanie z EIB 
alebo IROP) a v akom stave je príprava projektov.   
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 19/2019:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zrušiť uznesenia 
zastupiteľstva KSK v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 19  
Za: 19  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 20/2019:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 19  
Za: 19  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
K rámcovej obsahovej náplni zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2019 informoval Ing. 
Ťapák, tajomník komisie. Podal informácie o plánovaných materiáloch odboru regionálneho 
rozvoja. 
 
Diskusia: Ing. Kravčík, CSc., RNDr. Smrčo, Ing. Petro, Ing. Horváth, Ing. Mgr. Ihnát, JUDr. 
Mgr. Rovinský 
Ing. Kravčík navrhuje organizovať na jeseň fórum k rozvoju regiónu. Podľa jeho názoru 
neexistujú horizontálne vzťahy medzi odbormi. Je potrebný aspoň okrúhly stôl, diskusiu ako 
pospájať jednotlivé sektory v rámci kraja. Ing. Ťapák spomenul výzvu efektívnej verejnej 
správy – bude stretnutie s Úradom vlády k tejto výzve. Ing. Kravčík sa vyjadril, že vždy 
čakáme na výzvy a stretnutia ale my (KSK) máme vedieť čo chceme. Zatiaľ v tom nemáme 
jasno, nevieme pospájať sektory navzájom a konať systémovo. Dr. Smrčo sa pýtal na podporu 
regionálnych produktov – na kultúrnej komisii spomínali farmárske trhy, treba sa s nimi spojiť, 
aby sa neriešili paralelne tie isté témy. Ing Ťapák informoval, že platforma je vytvorená, teraz 
sa nastavuje, nie je problém tam zahrnúť aj kultúrne produkty – spojí sa s Dr. Knežovou.  
Ing. Petro sa spýtal na stav projektu, ktorý bol prezentovaný na výjazdovom zasadnutí 
na TUKE. Ing. Ťapák referoval, že to je v riešení a v blízkej budúcnosti má byť spustená 
webová stránka. Ing. Horváth sa pýtal na projekt Agrokruhy – žiadal, aby bola členom komisie 
zaslaná správa o projekte. Ing. Ihnát navrhuje výlet do Viničiek. Dr. Rovinský spomenul trvalo 
riešiteľný problém – problém ľudí v samospráve. Povedal: nič sme nespojili, nič sme 
neinšpirovali. Ing. Kravčík sľúbil, že spraví procesnú analýzu a na ďalšiu komisiu predloží 
návrh ako by to malo byť. Ing. Ihnát povedal, že sa bude tlačiť na cesty, ktoré sú zabudnuté. 
Ing. Horváth poznamenal, že najprv treba naštartovať veci vo vnútri – odbor dopravy dodnes 
nemá vedúceho. Dr. Smrčo: predsedovia komisií by mali také pripomienky prerokovať 
a tlmočiť predsedovi.  
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 21/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 19 
Za: 18 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
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Medzitým odišiel 1 člen komisie. (18 prítomných). 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
K plánu úloh komisie regionálneho rozvoja referoval predseda komisie, Ing. Tomaško, MBA. 
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 22/2019: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 18 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
 
K bodu č. 8 

Vyjadrenie:  
Mgr. Rosičová, PhD. odborná referentka z ORR informovala komisiu o materiáloch ohľadom 
plnenia uznesení zastupiteľstva KSK č. 163/2019 a 185/2019. Informatívne správy zatiaľ 
neboli zverejnené na platforme Digitálne zastupiteľstvo, ale materiály majú byť prerokované 
na zasadnutí Zastupiteľstva KSK, preto sme sa rozhodli informovať komisiu – považovali sme 
to za vhodné aj z dôvodu, že návrhy citovaných uznesení vychádzali od člena komisie 
regionálneho rozvoja. 
 
P. Rosičová vysvetlila, že materiál k vyhodnoteniu PHSR bol dopracovaný na základe 
požiadavky Dr. Rovinského a následne zverejnený na webovej stránke KSK. 
K dopracovanému materiálu sme neobdržali žiadne ďalšie pripomienky.  
 
Diskusia: Ing. Hudák, RNDr. Smrčo, Ing. Kravčík, CSc., JUDr. Mgr. Rovinský 
Ing. Hudák kritizoval, že materiál nebol zverejnený a nešiel na prerokovanie v komisiách – je 
to obmedzujúce. 
Dr. Smrčo uviedol, že s dostupnosťou materiálov na Digitálnom zastupiteľstve je niekedy 
problém, prístupové heslá nie vždy fungujú – aj na sociálnej komisie to kritizovali. Lepšie by 
bolo zverejniť materiály rovno na webe KSK. Dr. Smrčo dal návrh na uznesenie, ktorý potom 
komisia schválila.  
 
Medzitým odišli ďalší 2 členovia komisie (16 prítomných) 
 
Uznesenie č. 23/2019: 
Komisia regionálneho rozvoja odporúča vedeniu KSK, aby materiály do zastupiteľstva sa 
zverejnili na web sídle KSK s poznámkou, že materiál neprešiel rokovaním v komisiách. 
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Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 16 
Za: 16 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ing. Kravčík kritizoval metodiku vyhodnotenia, povedal, že smerovanie regionálneho rozvoja 
majú určovať oni a navrhol, že on vypracuje metodiku. 
Dr. Rovinský kritizoval informatívne správy, podľa neho nemá zmysel hlasovanie „na 
vedomie”. 
 
Tajomník komisie Ing. Peter Ťapák oboznámil prítomných s faktom, že o mesiac ukončí 
pôsobenie na Úrade KSK. Poďakoval všetkým  prítomným za spoluprácu a ponúkol odbornú 
spoluprácu do budúcna aj mimo úradu. 
 
Predseda komisie poďakoval Ing. Ťapákovi za doterajšiu spoluprácu, k čomu sa pripojili aj 
ostatní členovia komisie. 
 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 
a o 11.20 hod. ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 

 

 
V Košiciach dňa 7. 6. 2019 
Zapísal Ing. Valéria Rácz 
 
 
 
 

 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Dušan Tomaško, MBA  

predseda komisie 
 


